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2012 was een jubileumjaar: de SRH bestond 30 jaar! 
 
1. Bijeenkomsten bestuur 
In 2012 is het bestuur twee keer bijeen geweest. Eigenlijk zijn daarbij alleen de financiën besproken.  
Er valt na 30 jaar niet veel nieuws te overleggen, noodzakelijke dingen worden in de wandelgangen 
overlegd. 
 
2. Financiën 
Afgelopen jaar is er door minder donateurs toch meer geld opgebracht. Er is nog een bedrag van  
€ 16.607 gedoneerd. Of het 30-jarig bestaan daarvoor de reden is, weten we natuurlijk niet. De 
gemeente Haaksbergen heeft ons t.g.v het jubileum € 250,00 geschonken en aan het eind van het jaar 
kregen we een mooie schenking van het Noll’nkoor, tijdens hun oudejaarsshow, namelijk € 1750,-. 
Op 31 december 2012 bezaten we € 11.744,66. Maar aan het eind van 2013 kopen we de Mercedes  
en dat gaat € 15.000,- kosten, dus met alle inkomsten en uitgaven moet er nog € 4.000,- bijgespaard 
worden. 
 
3. Medewerkers 
Ook dit jaar is er een nieuwe medewerker bijgekomen: Ed Stuit. Leo en Gerrit werken samen,  
Frans (van ’t Bolscher), Henk en Ed vormen een trio. 
 
4. Werkzaamheden 
Er zijn geen bijzondere dingen te melden over de werkzaamheden. Er is normaal onderhoud gepleegd, 
er zijn nog wat paden verbreed en hier en daar wat verhoogd. Er is onkruid gewied, 50 cm berm 
gemaaid en gesnoeid. En er zijn palen vervangen. Nu de houten (rotten) en betonnen (breken af) palen 
niet voldoen, worden er kunststof palen gebruikt. Op den duur worden dat ronde, zwarte kunststof 
palen (40 per kilometer). Nu zijn dat in natuurgebieden nog houten palen. En er worden uit 
kostenoverwegingen nog een tijdlang door de gemeente weliswaar nieuwe, maar afgekeurde palen  
(ca. 100) gebruikt. Die palen vinden we te iel. 
Verdere werkzaamheden bestaan uit het opruimen van zwerfvuil langs de fietspaden. Dit werk wordt 
voornamelijk door Frans van Duist gedaan, hij heeft ongeveer 800 kg zwerfvuil verzameld! Maar het 
heeft effect, er ligt steeds minder. 
 
5. Contact met de gemeente 
Er zijn 3 vergaderingen met Beheer en Onderhoud geweest, waarin het voornamelijk ging over het 
maaibeleid, planning, het meubilair en over de palen. Er zijn het afgelopen jaar 13 (!) banken 
verdwenen, vernield/kapot gereden. Er is geen geld om ze te vervangen. Wel kunnen er van de resten 
nog wat hersteld worden. Kruisingen blijken gevaarlijke plekken te zijn, daar worden ze niet meer 
geplaatst. 
 
6.  Viering van het jubeljaar 
Deze keer is er voor gekozen om alleen met het bestuur te vieren. Half augustus is er een tweedaagse 
uitstap gemaakt naar Drente. Voor de donateurs is een CD gemaakt, die door belangstellenden gratis 
opgehaald kon worden. De CD met de werkzaamheden van de SRH gedurende de afgelopen jaren is 
ook een goed reclamemiddel. En eindelijk is er na 3 jaar een fietstocht gemaakt met het gemeente 
bestuur. Of dat werkelijk met het jubileum te maken had? 
	


